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Svanska Polisförbundet, Sveavägen 45, 

Stockholm. 

Härmed ha v i nöjet a t t översända de i för
bund sstadgarna { 25, mom. 1 omnämnda handlingarna. 

Halmstad den 2/9 1954. 
För Halmstads polisförening. 

Se kre te ra re . 



Årsberättelse 
för Halmstads polisförenings verksamhet under arbetsåret 1953. 

S t y r e l s e n för Halmstads polisförening får härmed avgiva be
rättelse för verksamhetsåret 1 j a n u a r i 1953 - 31 deoember 1953• 

Under året har s t y r e l s e n u t g j o r t s av Behle T a l l b e r g , ordförande 
CM. Andersson, v i c e ordförande, Knut Andersson, s e k r e t e r a r e , A x e l 
Budensjö, kassör 9amt Einar Bydeh, ledamot utan särskild f u n k t i o n . 
Som styr e l s e s u p p l e a n t e r ha fungerat Ivar Kamrup och Gunnar Anders
son. 

V i d årets början voro ÖJ medlemmar anslutna t i l l föreningen. 
Under året ha / avgått och / vunnit inträde, varför föreningen 
v i d årets s l u t hade 4^ medlemmar. 

S t y r e l s e n har under året hållit 3 och föreningen 6 samman
träden. 

Personalrådet har under året u t g j o r t s av B. T a l l b e r g , Bågnar 
Olsson, CM. Andersson, Lars Svensson och Knut Andersson. 

Pörhandlingsdelegerade har under året v a r i t B* Jonsson, B. 
T a l l b e r g , CM. Andersson och H. Thente. 

Beferent t i l l P o l i s t i d n i n g e n har v a r i t sekreteraren. Sten Lönn
bl a d och Henning Thente ha v a r i t b i b l i o t e k a r i e r . På grund av 
Lönnblads komnendering t i l l S t a t s p o l i s e n har Thente i större ut
sträckning fått sköta om utlämningen. En särskild redogörelse 
kommer a t t lämnas över denna verksamhet. 

I redogörelsen för 1952 års verksamhet fanns antecknat, a t t 
föreningen med anledning av en motion från CM. Andersson b e s l u t a t 
söka åstadkomma något s l a g av hobbyverksamhet för Stadens ungdom. 
En tremannakommitte", med motionsställaren som sammankallande, var 
t i l l s a t t för a t t utreda frågan. Kommittén har ännu icke haft möj
l i g h e t a t t lösa uppdraget. 

Samma är förhållandet med den kommitté' 30m med anledning av 

en motion från CM. Andersson t i l l s a t t e s för utredning av möjlig-
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heterna t i l l a t t åstadkomma e t t förtjänsttecken e l l e r en förtjänst 
medalj t i l l personer, som äro p o l i s e n behjälpliga i o l i k a s i t u a 
t i o n e r . 

Båda försingen ha vart för s i g säkert en s t o r uppgift a t t f y l l a , 
varför ansträngningarna a t t genomföra förslagen torde skärpas, 
så abt e t t r e s u l t a t om möjligt kan nås. 3n av våra medlemmar har 
under året erhållit rättshjälp i anledning av en k o l l i s i o n s o l y c k a 
med r a d i o b i l e n . Advokat Olsson från Göteborg skötte svarandens 
t a l a n . Vår medlem frikändes h e l t från ansvar 

I mars hade föreningen besök av ombudsman H e l l b e r g från För
bunds-expeditionen, som redogjorde f o r den då påbörjade löneut
redningen samt för det nya pensionsreglementet. 

Från förbundsstyrelsen begärdes under våren en särskild ut
t a x e r i n g av 30:- kronor per medlem. Denna u t t a x e r i n g beslöts 
verkställas cr>. samtliga medlemmar ha l o j a l t e r l a g t denna a v g i f t . 
Föreningen har v i d e t t sammanträde under året haft besök av 
hälsovårdsinspektör Göte Johansson, som visade l j u s b i l d e r och 
berättade om s i n a i n t r y c k från Korea. Det vore önsk-yärt, a t t 
någon form av upplysning e l l e r under-hållning då och då kunde 
anordnas i samband med föreningens sammanträden. Under sommaren 
hade Halmstad besök av e t t 3 0 - t a l k o l l e g e r från Harabujg som g j o r t 
en rundresa i Sverige under ledning av repr. från P o l i s e n s Studie
råd. Halmstads Stad bjöd lunch på Tylösand, därvid föreningen 
representerade: av några medlemmar. 

Personalrådet har haft e t t f l e r t a l sammanträffanden med P o l i s 
mästaren, därvid polispersonalens o l i k a v i d tillfället a k t u e l l a 
problem d i s k u t e r a t s . En v i s t i g ekonomisk och p r i n c i p i e l l fråga 
i v i l k e n v i _y ekades erhålla rättelse var frågan om ersättning 
för den tjänstefria t i d , på v i l k e n v i s s ordningspolispersonalen 
s k u l l e u t b i l d a s i g t i l l besiktningsmän. Det torde väl vara f u l l t 
k l a r t , a t t en polisman ej själv s k a l l behöva ha ekonomiska ut
lägg e l l e r s atsa e t t avsevärt a n t a l timmar av s i n f r i t i d för a t t 



s k a f f a s i g sådan e x t r a u t b i l d n i n g , som endast myndigheten kan 
vara i n t r e s s e r a d av, men som för befattningshavaren endast 
medför y t t e r l i g a r e arbete ooh ansvar• 

Frågan om a t t kunna bereda p a t r u l l e r a n d e personalen möj
l i g h e t t i l l a t t erhålla e t t matrum i a n s l u t n i n g t i l l vaktrum
met har e j gått a t t lösa, enär motstånd mött från en d e l av den 
personal, som disponerar det rum, som är beläget innanför va k t 
rummet. 

V i d e t t f l e r t a l tillfällen har med p o l i s c h e f e n d i s k u t e r a t s 
frågan om ändring i d i r e k t i v e n för r a d i o b i l e n s användning i 
patrulleringstjänsten. Det har e m e l l e r t i d v a r i t omöjligt a t t 
h i t i n t i l l s erhålla någon ändring i denna sak» 

Huvudfrågan för året har g i v e t v i s v a r i t den nya poli3lö-
neutredningens betänkande ooh förhandlingarna om vårt nya löne
reglemente, därvid lö ne sättningar h e l t n a t u r l i g t u t g j o r t det 
främsta diskussionsämnet. Det är j u här fråga om e t t h e l t nytt 
för oss främmande system, som självklart inbjudes t i l l många 
farhågor. Föreningen har först y t t r a t s i g över själva betänkan
det, därvid en d e l förslag förordades under det andra förkas
tades. 

S l u t l i g e n har föreningen y t t r a t s i g över det r e s u l t a t 
förhandlingarna har kommit fram t i l l ooh därvid b e s l u t a t t i l l 
s t y r k a en uppgörelse med motparten. Dock uttalades e t t s t a r k t 
missnöje över den p l a c e r i n g i lönehänseende, som a l l personal 
på " o r d n i n g s p o l i s s i d a n " b l i v i t drabbad av. 

Överenskommelse har numera träffats mellan de förhandlan
de pa r t e r n a , varför e j annat är a t t göra, än a t t vänta och se 
hur r e s u l t a t e t b l i r i tillämpningen. 

Förhandlingsresultatet har gett upphov t i l l många d i s k u s 
sioner ooh hårda s l i t n i n g a r . V i få e m e l l e r t i d se framtiden an 

och arbeta vidare för a t t få bättre förhållanden. För a t t kun-



na nå det bästa möjliga r e s u l t a t , måste v i hålla ihop ooh 
hjälpas åt både inom vår l i l l a krets och i det större samman
hanget • 

Halmstad den 18/1 1953 

Knut Andersson 
Sekreterare 



Revisionsberättelse. 

Undertecknade, av halnetads polisförenign utsedda re
vi s o r e r för år 1953, få härmed ef t e r verkställd granskning 
av b i b l i o t e k e t s räkenskaper och handlingar för nämnda år 
avgiva följande berättelse: 

Inkomster: 
Kassabehållning f o r år 1952 398:51 k r . 
Donerat av v i s 3 kassa genom borgmästaren 150:00 " 
Inkasserat av föreningsmedlemmarna 599:00 " 
Erhållit av Vilhelmsson 5:CO • 

" av Finnberg 6:00 11 

I n f l u t i t genom auktion 73:25 " 
Hänt a av Smålands Barik 10:75 • 

Summa kronor 1242:51 " 

Ut/ i f t e r : 
Bokinköp 479:86 k r . 
Inbindningar 409:10 " 
Biblioteksarvode 50:00 " 
Innestående i Smålands bank 303:35 " 
kontant i kaeear OJ20 " 

Summa kronor 1242:51 " 

Behållning av transport t i l l år 1954: 
Bank 303:35 k r . 
Kontant 0:20 " 

Som räkenskaperna äro förda med noggrannhet och ordning 
och u t g i f t e r n a med v e r i f i k a t i o n e r vederbörligen s t y r k t a t få 

v i t i l l s t y r k a , att föreningen måtte b e v i l j a styrelsen f u l l 
och tacksam ansvarsfrihet. 


